
Commissie Ruimte, Groen en Water 10 februari 2021 

 

De fractie van de SGP heeft de volgende vraag ingediend:  
 
Op 20 januari sprak de Raad van State uit dat bedrijven die intern salderen daarvoor geen 
natuurvergunning hoeven te hebben. 

Onze vraag: wat heeft deze uitspraak voor gevolgen voor onze praktijk van vergunningverlening en 
wat betekent het ontbreken van een natuurvergunning onder bedrijfsvoering voor de rechtszekerheid 
van boeren? 

 


